

11 MAC 2013



JABATAN KERJA RAYA

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Pusat Khidmat Kontraktor Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekal berikut:-

Pejabat yang Memanggil Tawaran	Tajuk Projek (Pembiayaan) **	Taraf/ Jenis Sykt.*	Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
Cawangan Kontrak & Ukur Bahan (Bahagian Kerja Bangunan Am), Ibu Pejabat JKR Malaysia	Pra Kelayakan Untuk Menaiktaraf Dan Baik Puitih Bangunan Parlimen Malaysia Fasa 2B	Tertuka A2	Berdaftar dengan CIDB Gred: G7 Kategori - B Pengkhususan: B04, B06 & B28 DAN ii) Mempunyai Net Worth melebihi RM14,833,340.00 Juta atau Modal Pusingan melebihi RM7,416,670.00 Juta atau Modal Mudah Cair RM5,340,000.00 juta DAN iii) Mempunyai Pengalaman Nilai Tahunan Keseluruhan Kerja yang tertinggi dalam tempoh Lima (5) tahun lepas tidak kurang daripada RM22.25Juta	Caw. Pengurusan Perolehan & Harta, Bahagian Kewangan & Akaun, Tingkat Bawah Blok A, Kem. Kerja Raya, Jalan Sultan Salahuddin, 50562 Kuala Lumpur Tarikh Dokumen Dijual: 12.03.2013 (Selasa) hingga 26.03.2013 (Selasa)	RM 50.00 Ketua Akauntan Kem. Kerja Raya Malaysia	Caw. Pengurusan Perolehan & Harta, Bahagian Kewangan & Akaun, Tingkat Bawah, Blok A, Kem. Kerja Raya, Jalan Sultan Salahuddin, 50562 Kuala Lumpur Tarikh Tutup Tender: 2.04.2013 (Selasa) Waktu: 12.00 l/hari

Tempat & Tarikh Melapor Dirj Bagi Lawatan Tapak

LAWATAN TAPAK PADA 14.03.2013: PENTENDER DIKEHENDAKI BERKUMPUL DI PEJABAT JURUTERA DAERAH SEBERANG PERAI TENGAH JAM: 9.30 PAGI. Lawatan Tapak adalah **DIWAJIBKAN** bagi SEMUA pentender. Sila bawa cop syarikat, Sijil pendaftaran CIDB, Sijil Perolehan Kerja Kerajsaan CIDB dan Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera PKK yang ASAL atau Salinan Sijil Yang Diakui Sah oleh Pengarah CIDB dan PKK. Hanya pentender yang menghadiri lawatan tapak sahaja dibenarkan membeli tender.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

Dokumen tender akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PELAKUAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN dan SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR/ KEMENTERIAN KEWANGAN dan Sijil Asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan. SALINAN Sijil Pendaftaran PKK/Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera boleh diterima jika disahkan oleh Pengarah Pusat Khidmat Kontraktor.